
Czy będą 1-4 klasy w Mickiewiczówce? Decyzję
podejmie stołeczna rada
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Jak przypomniała w rozmowie z agencją BNS wicemer Wilna Edita Tamošiūnaitė,
jeszcze wiosną samorząd zmienił plan kształcenia gimnazjum – szkole pozwolono na
kompletowanie 5-8 klas, zwrócono się do ministerstwa z wnioskiem o akredytację
kierunku ekologicznego.

Ministerstwo odpowiedziało, że placówka akredytowana w roku 1998 nie musi
przechodzić powtórnej akredytacji, i samorząd, jeżeli zgadza się na wymieniony kierunek
nauczania, powinien sam zmienić statut gimnazjum.

Valdas Benkunskas, w poprzedniej koalicji odpowiedzialny za sferę oświaty, uważa, że
pozwolenie Gimnazjum im. Adama Mickiewicza na formowanie klas 1-12 zaszkodzi
Szkole im. Szymona Konarskiego.

„To jest część składowa tej ceny, którą liberałowie i Remigijus Šimašius płacą za
dołączenie Polaków do koalicji. Zamiast realizować racjonalną, opartą na liczbie uczniów
i innych obiektywnych kryteriach, optymizację sieci szkół, kroczy się tą drogą, że klecone
są szkoły dwunastoletnie. Nie będą one miały więcej uczniów, ale robione są wyjątki,
które wypaczają cały system” – mówi Benkunskas.
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